
Verslag milieuraad 10/02/2022 

Ms teams om 20u 

 

Aanwezig: Johan Broidoi, Ronny Van Der Weijde, Henk Dierendonck, Wendy Vandenberghe, Maria 
Boydens, Geert Van Eessen, Cindy Deman, Wim Boydens, , 

Verontschuldigd: Geert Dufoer, Sabine Dedecker, Brent Vanhooren, Dirk Baeteman, Frederik Ester 
(WBE)  

Afwezig: Filip Calleeuw 

 

− Praktische afspraken 

o Micro uitschakelen 

o Onderbreken mag, maar als we merken dat dit niet goed lukt, dan gaan we 
overschakelen naar hand opsteken 

o Niet-dringende vragen kunnen via de chat gesteld worden.  

− Goedkeuring vorige verslag (24/02/2021) 

o Het vorig verslag wordt goedgekeurd. 

− Voorstel om het reglement van de  milieuprijs te herwerken? 

o De vraag rijst of er een voorkeur is om een geldprijs te geven aan bedrijven ipv 
kunstwerk 

o Er wordt beslist om een kunstwerk in hout te laten maken. Johan zal contact nemen 
met Philip uit de Langestraat die kunstwerken in hout maakt 

− Bespreken kandidaten milieuprijs 2019 en 2020 en 2021 

o Omdat dit een digitale vergadering is, stellen we de prijsuitreiking van de milieuprijs 
aan Het zilte zand uit tot we weer fysiek kunnen vergaderen. De prijs 2019 en 2020 
zouden samen uitgereikt worden 

o 2019: B&B het zilte zand 

o 2020: oorspronkelijk geen kandidaturen. Binnen de termijn stelde Sonja Vanmaele 
zich kandidaat met een landschapsproject in haar tuin. Voor de milieuraad haar 
kandidatuur goed- of afkeurt, wordt eerst nagegaan bij de provincie of ze haar toelage 
niet kan verliezen (Johan). De milieuraad is van oordeel dat het werk een prijs waard 
is (onder voorbehoud). 

o 2021: tot op heden nog geen kandidaturen. Oproep werd meegenomen in de sirene 
die verscheen in januari 2022. 

o Hoe krijgen we het aantal kandidaturen omhoog?  
Voorstel tot oproep in sirene september + november met een mooi artikel (bv met 
oud-winnaars) om zo meer bekendheid te creëren. Daarnaast ook het ook van belang 
om de laagdrempeligheid te benadrukken. Mee communiceren samen met andere 
prijzen is geen optie. Het concept van de prijsuitreiking van de sportprijzen is totaal 
anders. 

− Statuten 

o verder bespreken in dagelijks bestuur (voorjaar 2022) 

− Huishoudelijk reglement  

o vervalt en wordt geïntegreerd in de statuten 

− Project subsidie  



o akkoord voor milieuraad onder voorbehoud van afstemming secretariaat 

− Jachtterreinen (Alain) 

o Is de gemeente Middelkerke zich bewust welke terreinen zijn ingekleurd als 
jachtterrein? Bestaat hier een inventaris van? Zitten hier eigendommen van de 
gemeente of van het OCMW tussen? Is er een reden om deze niet te laten 
‘uitkleuren’? Ik neem het voorbeeld van het perceel tussen de Badenlaan en de 
Strandloperslaan/Scholeksterlaan of het recyclagepark van de gemeente: deze 
percelen zijn ingekleurd als jachtterrein. Wil de gemeente dit zo houden? 

o De locaties kunnen bekeken worden:  www.geopunt.be -> natuur en milieu -> jacht. 
De zaken die niet kloppen kunnen, doorgegeven worden via het e-loket of  een 
aanvraagformulier van ANB (https://www.natuurenbos.be/jachtplannen). Deze link 
werd na de vergadering toegevoegd. 

o Principe is merkwaardig. Is ingekleurd als jachtgebied en je moet zelf initiatief nemen 
om het jachtterrein te ‘ontkleuren’ 

o Kennisgeven hiervan aan de gemeente + Eens communiceren via sirene 

− Lokaal Energie- en Klimaatpact niet ondertekend door Middelkerke als 1 vd 3 enige 
gemeenten die niet tekenden en dus ook aanzienlijke subsidie mislopen. Wat kan Middelkerke 
doen op vlak van de te halen klimaatdoelstellingen (Maria en Cindy) 

o Deze onderwerpen aanbieden aan de milieuraad. Dit had moeten gebeuren. 

o Het burgemeestersconvenant is eerder een ‘lege doos’. Liever concrete initiatieven 
dan eindeloos vergaderen. 

o Middelkerke wil wel de maatregelen treffen om de CO2 significant te verminderen. Het 
voornaamste argument om niet in het convenant te stappen, was om eindeloos 
vergaderen, administratie en regeltjes te vermijden.  

o Klimaateisen worden gesteld in nieuwe grote projecten (zwembad, casino,…) 

o We hebben geen pact nodig. We kunnen dit zelf zo ook wel doen.  

o Dit zijn standpunten van het bestuur en niet van de milieuraad. 

− Afvalbeleidsplan. Wie wil zetelen in de werkgroep hiervoor? 

o Johan stuurt mail met beknopte uitleg. Cindy heeft interesse 

− Kasverslag 

o Status quo t.o.v. het vorig jaar. Enkel toelage van 500 euro. 

o Goedkeuring van het kasverslag 

o Commissaris van de rekening? Dit van 2 jaar samen bekijken. Wim stelt zich 
kandidaat. Ronny en Wim spreken onderling af. 

− Uitstel volgende vergadering in (februari/begin maart) 

o Opmerkingen op openbaar onderzoek in het kader van het ontwerp plan-MER en het 
ontwerp van het Vlaams GLB Strategisch Plan voor het Gemeenschappelijk 
Landbouwbeleid 2023 – 2027 van 14/01 tem 14/3 

▪ Datum bepalen en uitnodigen landbouwraad? 

▪ http://www.vlaanderen.be/landbouw/GLB-plan-MER. 

▪ Voorstel tot apart lezen landbouwbeleidsplan en opmerkingen van de leden 
groeperen en bespreken in volgende milieuraad 

▪ los van landbouwraad. De landbouwraad kan dit, indien gewenst, apart 
organiseren. 

o Egaliseren embryonale duintjes (tegenaan zeedijk) ten oosten van Middelkerke, 
ondanks planologische bescherming 

http://www.geopunt.be/
https://www.natuurenbos.be/jachtplannen
http://www.vlaanderen.be/landbouw/GLB-plan-MER


o Bezorgdheid ivm steeds verdergaande verharding privé gronden (vb voortuinen, 
opritten) ondanks noodzaak grondwaterreserves; plan? reglement? 

o Uitreiking milieuprijs (+-mei 2022) 

o uitleg groenplan ronny boydens (+- mei 2022) 

− Varia 

o De Milieuraad heeft de toelage voor het werkingsjaar 2020 niet ontvangen, omdat er 
geen uitgaven zijn geweest. 

− Vastleggen volgende vergadering  

o 10 maart 2022 om 20u (digitaal of fysiek is nog niet duidelijk) 

o 24/02/2022 10u dagelijks bestuur 

 

Mededelingen 

• Groepsaankoop groene stroom loopt tot begin februari. 

• Oprijbrug in de gratis zone van het recyclagepark is in gebruik genomen 

 

Einde om 22u 


